
Referat af skolebestyrelsesmøde        

                                                                                    

Skole: GL. Hjortespringskole 

Dato: 12.10.23 KL 17.00-18.30  

Mødested:  På Gl. Hjortespringskole 

Deltagere: Anne Correll, Cille Thomsen, Rene Brohammer, Kenneth Winther, Malene 

Brasch, Sabine Clausen, Mette Bille Christoffersen, Samira Akbari, Helle 

Pedersen og Sussi Bergmark 

Indbudt elever: Oliver og Valdemar 

Skolens ledelse Kenneth og Helle 

Afbud/fraværen

de 

Kamilla Hilltoft, Bernd Meier-Larsen, Michael Jespersen, Karina Kreipke  

Mødeleder Kenneth  

 

1 Godkendelse af referat og Dagsorden 1 min  

 Elevrådet: 

Sat fokus på følgende: 

Tolietpatrulje 

Mere farve på tingene. 

Mere fokus på trivsel og mobning. Et udvalg skal have 

fokus på det.  

Arbejde med frikvarterer. 

Ryde lidt op i skolegården. 

Lave brev til nye elever. 

Eleverne i elevrådet har valgt sig ind på nogle af 

opgaverne.  

 

Oliver er blevet UMR 

(undervisningsmiljørepræsentant). Han har været på 

kursus og har lavet et spørgeskema vedr. 

frikvartererne. Det er vigtigt med gode frikvarterer, for 

det smitter af på timerne.  

 

I Herlev er der et fælles elevråd. Her deles der gode 

ideer og der er et fællesskab på tværs af skolerne. Har 

bl.a. været en tur på Christiansborg som en form for 

teambuilding.  

 

I torsdags var der skoletopmøde her i Herlev. Der var 4 

værksteder.  

 

5 min 



3. Meddelelser: 

Formand:  Afbud 

Skoleledelse: Der laves APV pt., og der arbejdes videre 

med resultatet i november.  

Børne- og uddannelsesudvalget var på besøg for et par 

uger siden. Vi drøfter, om vi har slået for stort brød op 

omkring vores kompetenceudvikling for personalet, - 

har vi fokus på for meget? 

Fokus på økonomiunderstøttelsen.  

Personale: 10.ac er i hospitalspraktik i disse uger. 

Skolebestyrelsen foreslår at der hvert år lægges billeder 

på skolens hjemmeside.  

Motionsdag i morgen – samler ind til Kræftens 

Bekæmpelse.  

Der besvares APV i disse dage.  

Hele personalet havde kompetenceudvikling i tirsdags – 

temaet var Rollemodeller. Vi appellerede til afhentning 

af eleverne kl. 14. Vi gør det igen fredag den 8/3.  

Skolerådet: De sidste møde blev aflyst.  

Kommunalbestyrelsen: Der er blevet spurgt til om 

skolerne holder skolevalg ved næste kommunale-

/Folketingsvalg.  

Ny budgetaftale, hvor folkeskolen styrkes. Men der er 

øget udgifter på det specialiserede område.  

De andre skoler er også udfordret på 

økonomiunderstøttelsen. – der arbejdes der videre 

med at udbedre.  

Skolebestyrelsen spørger igen til muligheden for 

Megaspace på Gl. Hjort.  

 

15 min 

4. Punkter på dagsorden: 

 

• Konstituering af Kamilla Hilltoft (Willads 7-8A) 
og Sussi Bergmark (Liam MV) og en 
genopfriskning af styrelsesvedtægterne (Hvad 
er skolebestyrelses rolle og funktion). 
(Styrelsesvedtægter er vedhæftet) 
  

Beslutning fra sidste år (september 2022):  
Formand: Michael Jespersen  
Repræsentanter i Skolerådet: Michael Jespersen  
Hvem sidder i 2 år eller 4 år:   
Bernd Meier-Larsen (Daniel 3/4.c) 4 år  
Samira Akbari (Abraham 2.ac) 4 år  
Karina Kreipke (Luca 7/8.a) 2 år   
Malene Brasch (Charlie 1.ac) 4 år  
Sabine Karin Clausen (Christian 2.ac) 4 år  
Mette Bille Christoffersen (Vilhelm 3/4.c) 4 år  
  

 

 

20 min 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Medarbejder repræsentanter:  
Anne Correll  
Cille Gerner Thomsen  

•  
Drøftelse: 

Samira stopper i skolebestyrelsen senest december 

2023. Da hendes søn stopper på Gl. Hjort.  

 

Beslutning: 

 

Sussi Bergmark  (Liam MV) – 2 år 

Kamilla Hilltoft (Willads 7-8A) – 2 år 

 

Vi har nu en fuldtallige skolebestyrelse. 

 

 

• Forslag om at flytte skoledagens start til kl.8.00 
 

Drøftelse: 

 

Medlemmer af skolebestyrelsen gør opmærksom på, at 

det for familier, som har børn på Gl. Hjort og en anden 

skole, der er det en fordele af dagen starter kl. 8.15. Så 

kan de bedre nå afleveringen begge steder. 

 

Der er også medlemmer som kan se fordele ved at 

skolen starter kl. 8.  

 

Der skal være opmærksomhed på trafiksituationen ude 

foran skolen.   

 

Beslutning: 
Skolebestyrelsen synes, det er en god ide at gå videre 
med det. Og vi aftaler, at ledelsen og PU går videre med 
det. Skolebestyrelsen inddrages, når vi har arbejdet 
videre med det.  
 
 

• Status på økonomi inkl. Gatekeeper 

Drøftelse: 

På mandag skal der afleveres økonomistatus. Vi lander 

pt på et merforbrug på 1 mio. kr. Det hænger bl.a. 

sammen med finansieringen af vores udvidelse og flere 

indbrud, som har krævet indkøb af sikringsskabe og nye 

computere. 

I svaret har Kenneth argumenteret for at vores forbrug 

nulstilles.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

15 min 

 

 

 

 

 

 

10 min 

 

 

15 min 

 



Der er generelt en opbremsning af økonomien i Herlev. 

Der er indført et Gatekeeperudvalg ved indkøb for 

mere end 10.000 kr. (herunder også ansættelser).  

Derfor er vi generelt meget opmærksomme på vores 

forbrug. 

 
 

• Pulje til kapacitetsforbedringer på Herlev 

Kommunes skoler (se vedhæftet) 
Drøftelse: 

Der skal ansøges inden den 20/11. 

Elevrådet inddrages også.  

Umiddelbart kan hver skole få en del ønsker opfyldt.  

 
Beslutning: 

Hvis man har ideer, så sender man dem til Kenneth 

senest start november.  

 

5. Evt.  

Vi skal undersøge, om vi skal give mødediæter til 

forældrene. Nogle forældre ønsker ikke at få dette.  

 

Gør vi børnene en bjørnetjeneste ved at lave særaftaler 

og ”dyrke” deres særheder? Man skal kunne indgå i et 

samfund med andre mennesker. Det er vigtigt, at man 

tager drøftelsen med teamet omkring barnet.   

 

5 min 

 

 


